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Deltagere:  Bestyrelsen og medlemmer i rytterstuen 

                                

Kopi til:  Bestyrelse og hjemmeside 

 

Referent:  Kristina Wollesen 

 

Mødedato:  28. januar 2025 

 

Emne:  Generalforsamling 

 

 

Kristina bød velkommen til TBR’s generalforsamling 2025 

 

1. Valg af dirigent 

Bestyrelsen forslog Simone som dirigent og Simone konstaterede at generalforsamlingen 

var lovligt indvarslet både på hjemmeside og i facebook gruppen. Herefter gav Simone or-

det til formanden Kristina for årets beretning. 

 

2. Formandens beretning 

Kristina fremlagde formandens beretning, se vedlagt.  

Overordnet var ordnerne: Vi er en klub med mange arrangementer, stævner, dressurkur-

sus, hyggeaftener, bredde aktiviteter som kæphest og ikke mindst vores hyggelige som-

merfest. Her er alle lige og der skal være plads til os alle, det gælder både klubben, dens 

medlemmer og Søren og Katrine som jo bor på matriklen. Vi har haft mange stævner og 

2025 tegner til at følge trop. Vi har nogle ønsker for forbedringer og vi håber de kan blive 

indfriet i 2025.         (Beretningen ligger også på hjemmesiden.) 

 

Generalforsamlingen godkendte beretningen og der var ingen spørgsmål/ kommentarer. 

 

3. Det reviderede regnskab forelægges til godkendelse 

Simone fremlagde det reviderede regnskab for perioden 1. januar til 31. december 2024.  

Årsrapporten blev aflagt i overensstemmelse med årsregnskabsloven og foreningens ved-

tægter. Den anvendte regnskabspraksis er hensigtsmæssig, så årsregnskabet giver et ret-

visende billede af foreningens aktiver og passiver, finansielle stilling samt resultat.  

 

Regnskabet er revideret og fundet i orden d. 27. januar 2024 af den valgte regnskabskon-

trollør Tom Grønkjær samt godkendt og underskrevet af bestyrelsen d. 28. januar 2025. 

Regnskabet blev indstillet til generalforsamlingens godkendelse med flg. kommentarer: 

 

Simone gennemgik indtægter og udgifter, som ender ud i årets resultat hvor der i 2024 var 

et negativt resultat på kr. 16.281,15.  

Vi har købt nogle ponyer og solgt et par, nogle med tab og nogle med gevinst. Det er svært 

at finde en god og stabil elevhest. Samtidigt har vi måtte sige endeligt farvel til 2 meget 
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poupolære elevheste, Caspian og Mr. Fair. Det gav et tab på afskrivninger af ponyer da 

Caspian ikke var færdig afskrevet.  

Vi er heldigvis gode til at tjene lidt penge på vores stævne og arrangementer.  Og så har vi 

godt gang i undervisningen.  

Simone konstaterede til sidst at klubben har en god likviditet. 

Regnskabet blev enstemmigt vedtaget af generalforsamlingen og der var ingen spørgsmål 

til regnskabet. Simone gennemgik nogle punkter og forklarede hvordan det hang sammen.  

 

4. Fremlæggelse af budget 2025 

Simone fremlagde budgettet for 2025 med følgende kommentarer: 

Budgettet er udarbejdet på baggrund af regnskabet for 2024 

Der er i budgettet et håb om samme indtægtsniveau fra undervisning.  

Vi håber vi kan finde mere ro på elevpony delen, så vi forventer et positivt resultat.  

Der var ingen spørgsmål eller kommentarer til budgettet. 

 

5. Fastsættelse af kontingent 

Bestyrelsen har ikke ønsket ændringer her for 2025. Dette blev godkendt.   

 

6. Behandling af indkomne forslag 

Der er kommet 1 forslag som blev godkendt af alle som var stemmeberettiget.  

1. Bestyrelsen havde et forslag til ændring af punkt 7 i vores klublove.  

”Er der økonomisk udestående mellem klubben og et medlem, som ikke er betalt 

30 dage efter forfald og 14 dage efter at have modtaget påmindelse herom, kan 

et medlem miste sit medlemskab og dermed også facilitetskort og andre rettighe-

der. Udestående skal fortsat betales også ved mistet medlemskab.  

Dette meddeles medlemmet på skrift fra bestyrelsen og kassereren i samråd.” 

 

7. Valg af formand 

Kristina Wollesen var på valg som formand og hun modtog genvalg. 

 

8. Valg af øvrige bestyrelsesmedlemmer 

Tina Gier Klint var på valg og modtog gerne genvalg, hun blev valgt.  

Marie Kjærgaard var også på valg og modtog gerne genvalg, hun blev valgt.  

Øvrige medlemmer er Tina Lindhard Klijnstra og Simone Skovhaur.  

 
9. Valg af suppleanter til bestyrelsen 

Jane Toft Madsen som 1. suppleant og Pia Kjærgaard Knudsen som 2. suppleant.  

Begge ønskede genvalg og blev genvalgt.  

 

10. Valg af ungdomsrepræsentanter 

Der blev ikke valgt nogen, da ingen ønskede plads.  

 

11. Valg af suppleanter for ungdomsrepræsentanter 

Der blev ikke valgt suppleanter for ungdomsrepræsentanterne.  
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12. Valg af revisor 

Tom Grønkjær ønskede genvalg, hvilket blev godkendt at generalforsamlingen. 

 

13. Valg af revisorsuppleant 

 Diana Klausen ønskede genvalg, hvilket blev godkendt af generalforsamlingen.  

 

14. Pokalerne  

Pokalerne ”særlig indsats i Tobøl Rideklub” og ”årets kammerat”  

”Særlig indsats i Tobøl Rideklub” blev videregivet af Pernille Johansen til Simone Skovhaur.  

”Årets kammerat i Tobøl Rideklub” blev Tina Gier Klint, valgt via afstemning med 6 stem-

mer ud af 20 stemmer.  

 

15. Ranglisten for 2024 Tobøl Rideklub 

Shannon har optalt alle pointene og vi kan nu nævne vinderne for 2024. 

Dressur for pony og hest: Marie Kerstine Galler på Danish Design Lili Marleen.   

Spring for pony og hest: Mille Frederiksen på Brunet.  

Tillykke til vinderne. Der blev overrakt en pokal til vinderne og vi siger tak til Shannon for at 

stå for dette og vi håber at du fortsætter i 2025. 

 

16. Eventuelt 

Her kom flere gode forslag og der blev snakket om hvordan vi kan reklamere mere for vo-

res stævner.  

 

Bestyrelsen takkede til sidst for god ro og orden under generalforsamlingen. 

 

 

Referatet godkendt          /          28-01-2025 

 

 

____________________ ____________________ ____________________ 

Kristina Wollesen Tina Gier Klint Marie Kjærgård  

Formand/Sekretær Næstformand Medlem 

 

 

____________________ ____________________  

Tina Lindhardt Klijnstra      Simone Skovhaur Nielsen 

Medlem  Medlem/kasserer 


